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Résumé:

Quand la femme veut mettre fin & la vie matrimonial elle doit recourir au pouvoir judiciaire
pour se différencier entre elle et son mari en échange qu’elle paye une prime a son mari, en cas de
désaccord, le juge intervient pour la discrétion, a condition qu'il n'excede pas la valeur de dot. Le
divorce différent de la répudiation, le premier est a la demande de la femme doit la raison de réserves
contenue exclusivement dans I'Article 53 de la loi familiale Algérienne, tandis que le deuxiéme est
l'accord entre les conjoints pour finir la relation matrimoniale en échange de l'argent payé par la
femme a son mari, selon la disposition de l'article 54 du Code Familial.

Abstract:

When wife wants to get rid of marital life, she resorted to judiciary for unscrew a distinction
between them in exchange for a payment to husband. In the absence of agreement on this
consideration, the judge intervenes to his discretion provided that his value does not exceed parity.
Divorce differs from dislocation, where the first is at the request of the wife, who must prove one of
the reasons listed exclusively in article 53 of the Algerian family law, while the second is an
agreement between the spouses to terminate the marital relationship in return for money paid by the
wife to her husband In accordance with article 54 of the same law.

Keywords: marital relationship, divorce, dislocation, judiciary.
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